
Gabrielli: Nikt z Romy nie prosił mnie o spotkanie
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Jak utrzymuje od pewnego czasu prezydent Romy, James Pallotta, podczas

swojego pobytu w Rzymie ma się spotkać z prefektem Gabriellim.

Tymczasem ten zaprzecza po raz kolejny jakoby miało dojść do takiego

spotkania. 

 

"Spotkam się z komisarzem Troncą i prefektem Gabriellim", powtórzył dziś, po raz

drugi od przylotu do Rzymu, prezydent Pallotta, opuszczając biuro prawne Tonucci,

gdzie doszło do spotkania kierownictwa Giallorossich. Tymczasem inne zdanie ma

sam Gabrielli, który w wywiadzie dla Rete Sport mówi: "Nikt z Romy nie prosił mnie

o spotkanie. Poza tymi wypowiedziami, które są, szczerze mówiąc, mało poprawne,

nigdy nie otrzymałem żadnej prośby". 

 

Zdaniem mediów Pallotta spotka się tylko z komisarzem Troncą. Jak donosi Sky

Sport, prezydent będzie przebywał w Rzymie do soboty.
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